Circulaire nr. 31

Regel 10 — De uitslag van een wedstrijd
bepalen

en

Regel 14 — De strafschop

Verduidelijking met betrekking tot dubbele
aanrakingen

Zurich, 2 juni 2025



Geachte heer, mevrouw,

De IFAB wil Regel 10 — De uitslag van een wedstrijd bepalen en Regel 14 - De strafschop
verhelderen. Dit met betrekking tot situaties waarbij de nemer per ongeluk de bal met beide voeten
tegelijk trapt of wanneer de bal het been of de voet van de nemer waarmee niet werd getrapt raakt
direct nadat de strafschop is genomen.

De situatie komt zelden voor en omdat deze niet direct wordt gedekt door regel 14, hebben
scheidsrechters begrijpelijkerwijs de neiging om de nemer te bestraffen wegens het opnieuw raken
van de bal voordat deze is geraakt door een andere speler. Dit leidt dan tot een indirecte vrije schop
voor de tegenpartij, of, in het geval van een strafschoppenserie, tot een strafschop die als gemist
wordt beschouwd.

Echter, dit deel van Regel 14 is voornamelijk bedoeld voor situaties waarbij de strafschopnemer de bal
opzettelijk opnieuw raakt voordat deze is geraakt door een andere speler (bijv. als deze terugkomt van
de doelpaal / - palen of de doellat, zonder te zijn geraakt door de doelverdediger). Dit verschilt erg van
de situatie waarbij de nemer de bal per ongeluk met beide voeten tegelijk trapt of wanneer de bal het
been of de voet van de nemer waarmee niet werd getrapt raakt direct nadat de strafschop is
genomen. Dit gebeurt meestal omdat de nemer uitgleed tijdens het nemen.

Het niet bestraffen van het per ongeluk twee keer raken zou desondanks niet eerlijk zijn, omdat de
doelverdediger nadeel kan ondervinden door het van richting veranderen van de bal.

Daarom wil de IFAB de procedures in de volgende situaties verhelderen.

e De nemer van de strafschop trapt de bal per ongeluk met beide voeten tegelijk of de bal raakt
het been of de voet van de nemer waarmee niet werd getrapt direct nadat de strafschop is
genomen:

o Als de strafschop in het doel gaat wordt deze overgenomen

o Als de bal niet in het doel gaat wordt een indirecte vrije schop toegekend (tenzij de
scheidsrechter voordeel geeft als het verdedigende team hierbij gebaat is) of, in het
geval van een strafschoppenserie, dan wordt de strafschop beschouwd als gemist.

o De nemer van de strafschop trapt de bal opzettelijk met beide voeten tegelijk of raakt de bal
opzettelijk opnieuw voordat deze is geraakt door een andere speler:

o Dan wordt een indirecte vrije schop toegekend (tenzij de scheidsrechter voordeel
geeft als het verdedigende team hierbij gebaat is) of, in het geval van een
strafschoppenserie, dan wordt de strafschop beschouwd als gemist.

Graag aandacht voor het feit dat deze verhelderende procedures gelden voor competities die op of na
1 juli 2025 starten en gebruikt mogen worden door competities die voor deze datum starten.

Dank voor uw aandacht. Neemt u alstublieft contact met ons op in het geval van vragen.

Hoogachtend,
De IFAB

Lukas Brud
Secretaris



